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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
          MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 026-02/20-01/12  
URBROJ: 2170-01-09-10-20-16 
Rijeka, 10. prosinca 2020. godine 

 
ZAPISNIK 

S 19. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 10. prosinca 2020. (četvrtak) održana je 19. sjednica VMO Kozala, s početkom u 16,30 sati 
u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Sanjin Matijević, predsjednik VMO 
- Kristian Starčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Filip Jakovac, član VMO 
- Ines Mijić, članica VMO 
- Grgo Rukavina, član VMO 
- Erika Valić, tajnica MO  
 

 
Usvajanje zapisnika s 18. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

Dnevni red 
 
1. Usvajanje Financijskog plana VMO Kozala za 2021. i projekcije za 2022. i 2023. g. 
2. Razno  
 

 
Sjednica je započela u 16,30 sati. Predsjednik VMO Sanjin Matijević otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

 
AD 1 

Predsjednik VMO Sanjin Matijević uvodno je obrazložio prijedlog Financijskoga plana VMO 
Kozala za 2021. i projekcije za 2022. i 2023. godinu. Naveo je kako je ovaj akt zapravo 
formalno verificiranje financijskih planova svih programa koje je vijeće već prihvatilo na svojoj 
15. sjednici u lipnju 2020. godine te zadanih troškova koji se odnose na VMO Kozala, kao što 
su održavanje računa i reprezentacija Vijeća. 
S obzirom da nije bilo rasprave, predsjednik je stavio prijedlog Financijskoga plana na 
glasovanje, a rezultat istoga bio je 3 glasa ZA i 2 glasa SUZDRŽAN. 
 
Zaključak: Financijski plan je usvojen većinom glasova svih članova Vijeća. 
 
 

AD 2 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević upoznao je prisutne o problemu parkiranja u Brajšinoj ulici 
sukladno primjedbi jednog od stanara navedene ulice i njegovom prijedlogu o eventualnoj 
potrebi uvođenja naplate. Predsjednik je podsjetio prisutne kako se već o ovoj temi 
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raspravljalo povodom prijedloga komunalnih društava Rijeka promet i Rijeka plus kojim se 
predlagalo uvođenje naplate parkiranja za ulice Brajšina, Vjenceslava Novaka i Ante 
Kovačića. Prometnim elaboratom koji je u tu svrhu izrađen bilo je predviđeno iscrtavanje 381 
parkirnih mjesta u navedenim ulicama. Kapaciteti parkiranja bi se smanjili barem za trećinu 
jer bi se parkirna mjesta iscrtala po važećim propisima, a sama naplata ne bi automatski 
značila osigurana parkirna mjesta za stanare. Treba naglasiti da stanari imaju pravo na 
povlaštenu parkirnu kartu, međutim takva parkirna karta ne osigurava im prednost u odnosu 
na bilo koga tko plati parkiranje. Procjena je bila da je broj registriranih vozila u tim ulicama 
otprilike duplo veći u odnosu na broj parkirnih mjesta koji je utvrđen prometnim elaboratom. 
Tu procjenu naknadno je potvrdila i Policijska uprava Primorsko-goranska koja  je Vijeću 
dostavila podatak da je broj registriranih vozila na osobe koje žive u već spomenutim ulicama 
785. Imajući sve navedeno u vidu, Vijeće nije podržalo uvođenje naplate parkiranja jer je 
evidentno da kapaciteti za parkiranje ne bi zadovoljili ni 50% potreba građana, a istodobno 
ne bi bilo garancije da bi parkiranje osoba koje tamo ne žive potpuno prestalo. Dapače, u 
najboljem slučaju problem bi se samo prelio na susjedne ulice koje su većinom još u goroj 
situaciji što se tiče parkirnih mjesta. Stoga, predlaže da se građaninu odgovori na njegovu 
primjedbu i obrazlože prethodno navedene činjenice. 
 
Zaključak: Informacija se prima na znanje i jednoglasno se podržava prijedlog 
odgovora na zahtjev građanina iz Brajšine ulice. 
 

 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 17,00 
sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.  
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
Erika Valić Sanjin Matijević 


